
Pan Bogusław Dębski podkreślił, iż w harmonogramie konkursów z nowego 

RPO na przyszły rok bardzo niepokoi brak danych dotyczących konkursów jeżeli 

chodzi o przedsiębiorców. Zwrócił się z zapytaniem, na ile Zarząd Województwa 

jest w stanie przyśpieszyć działania i przygotować te konkursy? Jakie działania 

w tym zakresie planowane są przez Zarząd Województwa? 

 


